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Forfall: Ingen  
   
Møtesekretær: Maja Katzenmaier  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet ble godkjent 
 
Informasjon  
Maja Katzenmaier, sekretær – saksfremlegg vedrørende Bjerkeprisen ble utdelt til orientering. 
 
Leif Marcussen, leder – Felles rådsmøte i Groruddalen som ble avholdt 16.04.12 ble 
gjennomført med god deltakelse fra råd for funksjonshemmede (RFF) i Bydel Bjerke. Neste 
år  rådene møtes er det RFF i Bydel Bjerke som skal arrangere det. Dette bør settes på 
dagsorden til høsten for planlegging av innhold 
 
VEDR: sak 07.12 den 16.04 – der RFF ble bedt om å oppnevne en brukerrepresentant for 
KVU Skogvollveien 35. Arild Hovslien sa seg villig til å være brukerrepresentant.   
 
Eventuelt 



To av rådsmedlemmene er også medlem av brukerrådet til NAV i Bydel Bjerke. Det ble 
etterlyst møte i brukerrådet, da det ikke har vært avholdt møte på en lang stund. Dette følges 
opp administrativt.  
 
Det er ønskelig at prosjektleder i Groruddalsprosjektet kommer på rådsmøte for å informere 
om utvikling av Isdammen og ivaretakelse av tilgjengelighet. 
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Sak 8 /12    Godkjenning av protokoll RFF 16.04.12 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokoll fra møte i RFF 16.04.2012 ble godkjent. 
 
Vedtak 
Protokoll fra møte i RFF 16.04.2012 ble godkjent. 
 

Sak 9 /12    Prognose april - tertialrapport, tertialstatistikk for 1 
tertial for Bydel Bjerke 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i utvalg, råd og komiteer: 
Tertialrapport og tertialstatistikken tas til orientering. 
 
Vedtak 
Tertialrapport og tertialstatistikken tas til orientering. 
 

Sak 10 /12  Fylkesmannens tilsyn ved Villa Eik høsten 2011 - 
Rapport om lukking av avvik 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i råd, utvalg og komiteer 
Bydel Bjerkes rapport til Fylkesmannen om lukking av avvik ved Villa Eik tas til orientering. 
 
Vedtak 
Bydel Bjerkes rapport til Fylkesmannen om lukking av avvik ved Villa Eik tas til 
orientering. 
 

Sak 11 /12  Planinitiativ Spireaveien 6 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Bjerke kan anbefale planinitiativet videreført, men har følgende bemerkninger. 



 
Barnehage 
Det er et stort behov for barnehager i Bydel Bjerke. Bydelen er i hurtig vekst, og det er viktig 
for barnehagedekningen at det anlegges barnehager på egnede tomter. Spireaveien 6 vil være 
veldig godt egnet for en barnehage, siden det er en tomt som ligger fint til i nærhet til både 
friområder og store boligområder. En eventuell barnehage bør anlegges på tomtens østre side, 
der den vil være godt skjermet fra lokalveien i tillegg til at den har god adgang til friområdet. 
Dersom det anlegges barnehage på tomten er det viktig at den sikres tilstrekkelig uteareal. 
Utearealet for en barnehage skal være 6 ganger større enn netto lekeareal inne, og det videre 
planarbeidet må ta høyde for dette. 
 
Utbygger mener det vil være urimelig at det anlegges barnehage på tomten, men Bydel Bjerke 
mener at det er viktig at barnehageutbygging prioriteres på godt egnede tomter. 
 
Uteareal 
Dersom det anlegges en barnehage på tomten vil det gå på bekostning av noe av det felles 
utearealet til boligene. For å kompensere for dette bør forslagstiller revurdere behovet for 
takterrasser. 
 
Utnyttelsesgrad 
Planinitiativet legger opp til en høyere utnyttelsesgrad enn hva som er vedtatt i KDP for 
Økernområdet. En høyere utnyttelsesgrad kan være realistisk, men det er viktig at 
utbyggingen tar hensyn til eksisterende kringliggende bebyggelse. Den delen av planområdet 
som vender mot Spireaveien må ha en lavere byggehøyde enn resten av planområdet slik at 
bygningene tar hensyn til gatemiljøet og boligområdet på andre siden av veien.  En variasjon i 
byggehøyder kan være et fint grep for å motvirke at bygningene fremstår som en monoton 
mur, men bydelsutvalget vil ikke anbefale bygningshøyder på 8 etasjer siden foreslått 
utnyttelsesgrad allerede ligger over utnyttelsesgraden som er fastsatt i KDP for Økernområdet 
.  
Leilighetsfordeling 
Forslagsstiller har foreslått en leilighetsfordeling som følger bystyrevedtak av 22.04.2009. 
Dette virker fornuftig da det er behov for variasjon i boligmarkedet og større 
familieleiligheter. Bydel Bjerke ønsker at dette forslaget bør derfor videreføres i planarbeidet. 
 
Forslag fremmet i møtet 
Råd for funksjonshemmede ønsker å bemerke at det kan være hensiktsmessig å synliggjøre i 
alle saksfremlegg vedrørende bygge/rehabilitering og reguleringssaker om universell 
utforming er i varetatt. Rådet kan stille seg til rådighet for innspill ved saksbehandling av 
slike saker  
 
Vedtak 
Råd for funksjonshemmede ønsker å bemerke at det kan være hensiktsmessig å synliggjøre 
i alle saksfremlegg vedrørende bygge/rehabilitering og reguleringssaker om universell 
utforming er i varetatt. Rådet kan stille seg til rådighet for innspill ved saksbehandling av 
slike saker  
 

Sak 12 /12  Høringssvar - Plan for idrett og friluftsliv 2013-2016 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Planen som nå er kommet ut på høring er en god plan som behandler mange viktige tema og 
utviklingstrekk. Oslo er en by i kraftig vekst og det er nødvendig med en offensiv satsing på 



idretts- og friluftsliv for å kunne tilby både gamle og nye innbyggere et godt tilbud innen 
idretts- og friluftsliv. 
 
De statistiske oversiktene er nyttige, men Bydel Bjerke mener at enkelte av disse kunne vært 
oppdatert. Figur 7 på side 21 bygger på tall fra 2007. Siden den gang er befolkningsveksten 
blitt oppjustert og Bymiljøetaten bør bruke de siste tilgjengelige tall fra UKE. Bydel Bjerke 
har utarbeidet en tilsvarende figur basert på nye tall fra 2012:  
 
Forslag fremmet i møtet 
Rådet for funksjonshemmede støtter bydelsutvalget i deres bemerkning at flerbrukshallen på 
Årvoll er nedprioritert i forhold til tidligere lister. 
 
Rådet anmoder om at det settes opp nok benker langs stier og turveier. Dette vil øke 
muligheten for friluftsliv for eldre og funksjonshemmede.  
 
Vedtak 
Rådet for funksjonshemmede støtter bydelsutvalget i deres bemerkning at flerbrukshallen 
på Årvoll er nedprioritert i forhold til tidligere lister. 
 
Rådet anmoder om at det settes opp nok benker langs stier og turveier. Dette vil øke 
muligheten for friluftsliv for eldre og funksjonshemmede.  
 
 
Bydel Bjerke, 21.05.2012 
 
 
Leif Marcussen       Maja Katzenmaier 
leder         sekretær 


